
Europaudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 3. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Rådsmøde 3352 - transport, tele og energi
Rådsmøde nr. 3352 (transport, telekommunikation og energi - transport) den
3. december 2014

Spørgsmål 1
I brev af 2. december 2014 (Rådsmøde 3352 - transport, tele og energi - bilag
3) skriver ministeren: ”For så vidt angår regeringens forhandlingsoplæg på
PSO-forslaget, skal det bemærkes, at det af rent praktiske grunde er afgøren-
de, at ikke al trafik skal i udbud fra 2019 som foreslået af Kommissionen. Det-
te kan nemlig ikke på nogen måde lade sig gøre på en forsvarlig måde, og
krav herom ville blot føre til sager fra Kommissionen mod Danmark.” Kan mi-
nisteren oplyse, om disse sætninger skal forstås således, at det ikke er for-
svarligt at udbyde jernbanetrafik, når der foretages renovering/udbygning af
nettet? I benægtende fald bedes ministeren forklare, hvordan de citerede sæt-
ninger skal forstås. I bekræftende fald bedes ministeren forklare, hvordan
man fremover vil undgå renovering/udbygning af nettet, da spørgeren formo-
der, at 4. jernbanepakke vedtages.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Eva Kjer Hansen
formand
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